
PROTOKÓŁ Nr XXXVI/09
 z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

21 grudnia 2009 roku o godz. 10.00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 

W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, (nieobecni: Piotr Nadzieja, Krzysztof Przewłocki),
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, (nieobecna radca prawny- Teresa Andrzejewska), 
• radni powiatowi Adam Kołwa, Ireneusz Młynek, (nieobecny- Wiesław Ceglarek),
• Sołtysi wsi (nieobecni sołtysi:  Stanisław Talarowski- Czechnów; Jolanta Kowalska -  

Gierłachowo; Leszek Tymniuk – Giżyn; Andrzej Biernat - Sowiny; Mirosław Compa -  
Sułów Mały; Dariusz Polaszek - Szemzdrowo; Krzysztof Przewłocki - Trzebosz; Bogumiła 
Kowalska - Wydartowo II; Maciej Baryga - Zaborowice), 

• Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 i Nr 2 w Bojanowie,
• Pracownicy Urzędu Miejskiego w Bojanowie,
• Kierownicy jednostek organizacyjnych i zakładów budżetowych gminy,
• Przedstawiciele lokalnej prasy.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Otwarcia sesji dokonał  przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak. Zapytał czy do 
przedstawionego porządku obrad są uwagi lub propozycje zmian. Burmistrz Bojanowa Józef 
Zuter zgłosił wniosek o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia 
bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych położonych w Giżynie nr 
23 b. Wniosek został przyjęty 13 głosami „za”.

W związku z powyższym porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad (nastąpiło).
2. Przedstawienie porządku obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej.
3. Przyjęcie protokołu Nr XXXV/09 z sesji odbytej w dniu 5 listopada 2009 roku.
4. Zapytania radnych.
5. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.
6. Informacja Burmistrza  Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zaciągnięcia  zobowiązań  w  zakresie  inwestycji  pn.  „Budowa  kanalizacji 
sanitarnej z przyłączami we wsi Zaborowice i Czechnów- II etap”,

2) zmiany  uchwały  Nr  XXXIII/261/09  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia 
31 sierpnia  2009  roku  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim 
Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu 
z przeznaczeniem na budowę kanalizacji  pn.  „Budowa kanalizacji  sanitarnej 
z przykanalikami we wsi Zaborowice i Czechnów- II etap”,

3) zaciągnięcia  zobowiązań w zakresie  remontów- konserwacja i  modernizacja 
urządzeń oświetlenia drogowego,

4) udzielenia bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego 
nr 1 położonego w Bojanowie przy ulicy Rynek 11,



5) udzielenie bonifikaty przy sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych 
położonych w Giżynie nr 23 b,

6) zmian budżetu Gminy Bojanowo na 2009 rok.,
7) w sprawie budżetu Gminy Bojanowo na 2010 rok.

8. Odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Wolne głosy i wnioski.
10. Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr XXXV z sesji odbytej w dniu 5 listopada 2009 roku.

W związku  z  tym,  iż  do  protokołu  z  sesji  odbytej  w dniu  5  listopada  2009 roku 
nie wniesiono  uwag  pisemnych  i  ustnych,  przewodniczący  obradom  zaproponował, 
aby przyjąć protokół bez odczytywania. Za powyższą propozycją opowiedzieli się wszyscy 
obecni na sesji radni – 13 „za” (nieobecni: Piotr Nadzieja, Krzysztof Przewłocki).
W związku z powyższym protokół nr XXXV/09 z sesji odbytej w dniu 5 listopada 2009 roku 
przyjęto bez odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych:

1. Radny  Jan  Kubis  zadał  pytanie  do  Radnych  Powiatowych  dotyczące  informacji 
w ostatnim  biuletynie  Starostwa  Powiatowego  w  Rawiczu  w  sprawie  inwestycji 
i remontów  dróg  powiatowych.  Dlaczego  tak  mało  dróg  zrobiono  w  Gminie 
Bojanowo?  Bardzo  dużo  zrobiono  dróg  w  Gminie  Jutrosin  i  Miejskiej  Górce. 
Z informacji przedstawionych w biuletynie wynika też, że w 2010 roku też nie będzie 
inwestycji  drogowych  w  Gminie  Bojanowo.  Natomiast  droga  w  Trzeboszu 
po pobudowaniu  kanalizacji  sanitarnej  została  wykonana  przez  Gminę  Bojanowo, 
dlaczego więc Starostwo przypisuje to sobie?

2. Radny  Krzysztof  Skupin  zapytał,  co  jest  z  wykupem  i  wyceną  nieruchomości 
pod drogę  ekspresową  S5?  Jest  zbyt  niska  wycena  sporządzona  przez  Generalną 
Dyrekcję  Dróg  Krajowych  i  Autostrad.  Należy  się  zastanowić  nad  powołaniem 
komitetu rolników oraz powołaniem własnego rzeczoznawcy i prawnika.

3. Radny  Jan  Mardas  poprosił  Burmistrza  o  informację  o  podwyżkach  płac 
dla pracowników oświaty oraz w jaki sposób to przebiegało?

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym od 05 listopada do 21 grudnia 2009 roku.

Przewodniczący Rady pan Stanisław Tomiczak poinformował zebranych o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym – tj. od dnia 5 listopada do 21 grudnia 2009 roku 
– informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Do  pkt.  6  Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym 
i     o     wydanych zarządzeniach.  

Burmistrz  przedstawił  informację  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym  i  zapoznał 
zebranych z zarządzeniami, jakie zostały podjęte w tym okresie:

• zarządzenie Nr 221/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 6 grudnia 2009 roku w sprawie 



powołania  komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia  publicznego  w  trybie  „przetargu  nieograniczonego”  na  zadanie  pn: 
Budowa kanalizacji z przykanalikami w Golinie Wielkiej i Golince- zadanie 2”,

• zarządzenie Nr 222/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 12 listopada 2009 roku w sprawie 
ustalenia wysokości czynszów za dzierżawę stawów,

• zarządzenie Nr 223/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 12 listopada 2009 roku w sprawie 
powołania  Komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia  publicznego  w  trybie  przetargu  nieograniczonego  na  „Rozbudowę 
z przebudową świetlicy wiejskiej w Golince i remont świetlicy wiejskiej w Sowinach 
gmina Bojanowo”,

• zarządzenie Nr 224/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 13 listopada 2009 roku w sprawie 
przyjęcia projektu budżetu gminy na 2010 rok,

• zarządzenie Nr 225/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 18 listopada 2009 roku w sprawie 
powołania  Komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  postępowania  o  udzielenie 
zamówienia publicznego, w trybie „Zapytania o cenę” na dostawę obiadów dla dzieci 
w  szkołach  podstawowych  Bojanowo,  Golina  Wielka,  Gościejewice,  Gimnazjum 
w Bojanowie oraz osób starszych,

• zarządzenie Nr 226/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 23 listopada 2009 roku w sprawie 
przekazania  w  nieodpłatne  użytkowanie  środka  trwałego  na  rzecz  Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie,

• zarządzenie Nr 227/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 23 listopada 2009 roku w sprawie 
przekazania  w  nieodpłatne  użytkowanie  środka  trwałego  na  rzecz  Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji w Bojanowie,

• zarządzenie Nr 228/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 26 listopada 2009 roku w sprawie 
zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2009,

• zarządzenie Nr 229/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 30 listopada 2009 roku w sprawie 
planu  finansowego  zadań  zleconych  z  zakresu  administracji  rządowej  oraz  innych 
zadań zleconych gminie ustawami na 2009 rok,

• zarządzenie Nr 230/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 1 grudnia 2009 roku w sprawie 
powołania komisji  przetargowej na sprzedaż lokalu mieszkalnego Nr 2 położonego 
w Bojanowie przy ulicy Dworcowej 9,

• zarządzenie Nr 231/09 Burmistrza Bojanowa z dnia 15 grudnia 2009 roku w sprawie 
zmian budżetu gminy Bojanowo na rok 2009.

Do Zarządzeń przedstawionych przez Burmistrza Zutera  pytań nie było, oraz do reprezentacji 
w okresie międzysesyjnym również nie zadano żadnego pytania.
Pisemne sprawozdanie stanowi załącznik 3 do protokołu. 

Do pkt. 7  Podjęcie uchwał w sprawie:
1/    zaciągnięcia  zobowiązań w zakresie  inwestycji  pn. „Budowa kanalizacji  sanitarnej   
z     przyłączami we wsi Zaborowice i Czechnów- II etap”  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść 
przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły 
uwag i zastrzeżeń i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
Ponieważ  nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  uchwały  przewodniczący  Stanisław  Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały.
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej z przyłączami we wsi 



Zaborowice i Czechnów- II etap”. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych (nieobecni:  
Piotr Nadzieja, Krzysztof Przewłocki).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 4 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7   Podjęcie uchwał w sprawie:
2/  zmiany  uchwały  Nr  XXXIII/261/09  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia 
31     sierpnia     2009  roku  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu   
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na budowę 
kanalizacji  pn. „Budowa kanalizacji  sanitarnej  z  przykanalikami we wsi Zaborowice 
i     Czechnów- II etap”.  

Przewodniczący Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej uchwały 
była  przedmiotem  obrad  Komisji  Stałych  Rady,  komisje  nie  wniosły  uwag  i  zastrzeżeń 
i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
Ponieważ  nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  projektu  uchwały  przewodniczący  Stanisław 
Tomiczak przedstawił projekt uchwały.
Pytań nie było.  W związku z powyższym radni przegłosowali  uchwałę w sprawie zmiany 
uchwały  nr  XXXIII/261/09  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  z  dnia  31  sierpnia  2009  roku 
w sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska 
i Gospodarki  Wodnej  w Poznaniu  z  przeznaczeniem na budowę kanalizacji  pn.  „Budowa 
kanalizacji  sanitarnej  z  przykanalikami  we  wsi  Zaborowice  i  Czechnów-  II  etap”. 
Za przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych  (nieobecni:  Piotr  Nadzieja, 
Krzysztof Przewłocki).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 5 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7   Podjęcie uchwał w sprawie:
3/ zaciągnięcia  zobowiązań w zakresie remontów- konserwacja i modernizacja urządzeń 
oświetlenia drogowego.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Stanisław  Tomiczak  poinformował,  że  treść 
przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły 
uwag i zastrzeżeń i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
Ponieważ  nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  uchwały  przewodniczący  Stanisław  Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały.
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązań  w  zakresie  remontów-  konserwacja  i  modernizacja  urządzeń  „oświetlenia 
drogowego”.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych  (nieobecni:  Piotr  Nadzieja, 
Krzysztof Przewłocki).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 5 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7   Podjęcie uchwał w sprawie:
4/  udzielenie  bonifikaty  przy  sprzedaży  na  rzecz  najemcy  lokalu  mieszkalnego  nr  1 
położonego w Bojanowie przy ulicy Rynek 11



Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował,  że treść 
przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady, komisje nie wniosły 
uwag i zastrzeżeń i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
Ponieważ  nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  uchwały  przewodniczący  Stanisław  Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały.
Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie „udzielenia 
60 % bonifikaty od ceny ustalonej przy sprzedaży na rzecz najemcy lokalu mieszkalnego nr 1 
położonego  w Bojanowie  przy  ulicy  Rynek  11”.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało 
13 radnych (nieobecni: Piotr Nadzieja, Krzysztof Przewłocki).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 6 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7   Podjęcie uchwał w sprawie:
5/  udzielenie  bonifikaty  przy  sprzedaży  na  rzecz  najemców  lokali  mieszkalnych 
położonych w Giżynie nr 23 B.

Projekt budżetu uzasadnił burmistrz Józef Zuter który stwierdził, że wszyscy lokatorzy 
wyrazili zgodę na wykup lokali mieszkalnych.
Pytań nie było. Radni przegłosowali uchwałę w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży 
na  rzecz  najemców  lokali  mieszkalnych  położonych  w  Giżynie  nr  23  b.  Za  przyjęciem 
uchwały głosowało 13 radnych (nieobecni: Piotr Nadzieja, Krzysztof Przewłocki). W związku 
z  powyższym  została  udzielona  bonifikata  w  wysokości  90  % od  ceny  sprzedaży  lokali 
mieszkalnych w drodze bezprzetargowej dotychczasowym najemcom.
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 7 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7   Podjęcie uchwał w sprawie:
6/ zmiany budżetu Gminy Bojanowo na 2009 rok

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały  była  przedmiotem  obrad  Komisji  Stałych  Rady,  komisje  nie  wniosły  uwag 
i zastrzeżeń i zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.
Głos  zabrała  skarbnik  Gminy  Bojanowo  Mirosława  Zamelska,  przedstawiła  zmiany 
do budżetu Gminy Bojanowo:

a) w rozdziale 85212- Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego 
oraz  składki  na  ubezpieczenia  emerytalne  i  rentowe  z  ubezpieczenia  społecznego, 
zgodnie z zawiadomieniem Wojewody, kwota dotacji wzrosła do 217 330,00 zł,

b) przeniesienie między paragrafami w rozdziale:
a. 01008- Melioracje wodne,
b. 75412- Ochotnicze straże pożarne,
c. 80101- Szkoły podstawowe,
d. 80110- Gimnazja. 

Ponieważ  nie  było  uwag  i  zastrzeżeń  do  uchwały  przewodniczący  Stanisław  Tomiczak 
przedstawił projekt uchwały.
Pytań nie było.  W związku z powyższym radni przegłosowali  uchwałę w sprawie zmiany 
budżetu  Gminy  Bojanowo  na  2009  rok.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych 
(nieobecni: Piotr Nadzieja, Krzysztof Przewłocki).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik 8 do niniejszego protokołu.



Do pkt. 8   Podjęcie uchwał w sprawie budżetu Gminy Bojanowo na 2010 rok:

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej,
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej,
c) odczytanie opinii poszczególnych Komisji Rady:

• Pan przewodniczący Zbigniew Jarmuż poinformował, że Komisja Rewizyjna 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

• Pan  przewodniczący  Franciszek  Wieremiejko  poinformował,  że  Komisja 
Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

• Pan  przewodniczący  Jarosław  Bartkowiak  poinformował,  że  Komisja 
Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,

• Pani  Skarbnik  Mirosława  Zamelska  odczytała  opinię  Regionalnej  Izby 
Rozrachunkowej o projekcie uchwały budżetu.

d) wyrażenie  stanowiska  przez  Burmistrza  w  sprawie  opinii  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej i wspólnej opinii Komisji Rady,

e) dyskusja  nad  wniesionymi  propozycjami  zmian,  w tym  autopoprawek do  projektu 
budżetu i ich przegłosowani,(za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,nieobecni: 
Piotr Nadzieja, Krzysztof Przewłocki),

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych (nieobecni: Piotr Nadzieja, Krzysztof Przewłocki).

Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Tomiczak poinformował, że treść przedmiotowej 
uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady. Ponieważ nie było uwag i zastrzeżeń 
do projektu uchwały przewodniczący Stanisław Tomiczak przedstawił projekt uchwały.

Burmistrz  przedstawił  w  zarysie  projekt  budżetu  na  2010  rok,  opinia  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej jest pozytywna z drobnymi poprawkami wynikającymi z błędnej interpretacji 
przez gminę niektórych zapisów dotyczących kwalifikacji wydatków bądź uszczegółowienia 
zapisów dotyczących wynagrodzeń osobowych i zaciągania zobowiązań.

Przewodniczący Rady przedstawił pismo skierowane do Rady z dnia 21 grudnia 2009 roku, w 
którym  przedstawiono  propozycję  autopoprawek  wynikających  z opinii  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej oraz zmian w budżecie gminy na 2009 rok, co stanowi  załącznik nr 9  do 
niniejszego protokołu.

Pytań nie było. W związku z powyższym radni przegłosowali uchwałę w sprawie budżetu 
Gminy Bojanowo na 2010 rok. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych (nieobecni: 
Piotr Nadzieja, Krzysztof Przewłocki).
Przewodniczący  Stanisław  Tomiczak  stwierdził,  że  uchwała  została  podjęta  i  stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 9   Odpowiedzi na zapytania radnych.

Do  pytania  radnego  Jana  Kubisa  ustosunkował  się  pan  Ireneusz  Młynek,  który 
przedstawił realizację zadań w zakresie dróg powiatowych z punktu widzenia Rady Powiatu. 
Burmistrz  Bojanowa  poinformował,  że  sprawa  dotycząca  planu  zadań  na  drogach 



powiatowych  nie  była  jeszcze  omawiana  przez  Starostę  z  wójtem  i  burmistrzami 
poszczególnych gmin. Burmistrz zaproponował, aby na sesję w miesiącu styczniu zaprosić 
Kierownika Zarządu Dróg Powiatowych pana Henryka Lipowczyka

W  odpowiedzi  na  pytanie  radnego  Krzysztofa  Skupina,  Burmistrz  poinformował, 
że w dniu 01 grudnia 2009 roku odbyło  się spotkanie  przedstawicieli  Generalnej  Dyrekcji 
Dróg Krajowych i  Autostrad z właścicielami  nieruchomości  zabudowanych  podlegających 
wykupowi.  Na  tym  spotkaniu  zdecydowana  większość  właścicieli  nieruchomości 
nie zaakceptowała  proponowanej  ceny  wykupu.  Zdaniem  Burmistrza  należy  dążyć 
do przeprowadzenia negocjacji pomiędzy właścicielami nieruchomości, a Generalną Dyrekcją 
Dróg  Krajowych  i  Autostrad.  Burmistrz  również  podtrzymał  stanowisko,  aby  właściciele 
nieruchomości po otrzymaniu protokołu ze spotkania 01 grudnia 2009 roku ustosunkowali się 
na piśmie do przedstawionych propozycji i przedstawili dodatkowe argumenty przemawiające 
za  zwiększeniem proponowanej  kwoty wykupu.  Wycena  nieruchomości  niezabudowanych 
gruntów rolnych zostanie przeprowadzona nie wcześniej jak w miesiącu maju, w związku 
z czym  trudno  w  chwili  obecnej  ustosunkować  jakie  będą  propozycje  dotyczące  wykupu 
gruntów rolnych.
Co  do  propozycji  powołania  własnego  rzeczoznawcy  i  prawnika  Burmistrz  się 
nie ustosunkował,  natomiast  zapewnił,  że  spotka  się  z  właścicielami  nieruchomości 
zabudowanych, aby pomóc im w sposób merytoryczny przygotować odwołanie.

W odpowiedzi  na  pytanie  radnego Jana Mardasa,  Burmistrz  poinformował,  że  dla 
pracowników administracji i obsługi zarówno z urzędu jak i wszystkich podległych jednostek 
organizacyjnych  gminy,  w  tym  również  i  szkół,  dokonana  została  podwyżka  płac 
w wysokości 100 zł na jeden etat brutto począwszy od 1 listopada 2009 roku. Na dodatkowe 
pytanie, dlaczego nie od 1 lipca, Burmistrz poinformował, że na tyle było stać gminę.

Do pkt. 10 Wolne głosy i wnioski.

1. Podczas wolnych głosów i wniosków radny Jan Kubis zapytał  o oświetlenie 
funkcjonujące  na  terenie  Gminy  Bojanowo,  czy  Burmistrz  rozmawiał  już 
na ten temat z sołtysami? Oraz czy będzie regulacja oświetlenia?

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że sprawa oświetlenia była omawiana z sołtysami 
i zostanie  przeprowadzona  regulacja  zapalania  i  wyłączania  świateł  ulicznych  w  tych 
punktach, gdzie to będzie konieczne.

Do pkt. 11 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej, dziękuję 
wszystkim za przybycie i zamykam obrady. godz. 1250.

Protokolant Beata Sikora
inspektor


